



Protokoll styrelsemöte, Falu IF

Datum: 2024-11-25
Tid: 18.00
Plats: Cafeterian, Lugnets Ishall, Falun
Närvarande: Håkan Alfon, Fredrik Eljas, Robert Wikblom, Lennart Karlsson, Erik Norden,
Ulrika Norling
Meddelad frånvaro: Jonas Hedlund, Niklas Medberg

1. Öppnande av mötet
Ordförande öppnar mötet och hälsar alla välkomna.
2. Val av sekreterare samt justerare (Beslut)
Sekreterare: Ulrika Norling samt justerare Robert Wikblom
3. Godkännande av dagordning: Ja (Beslut)
4. Genomgång föregående protokoll (Information)
Inga tillägg skickar in mötesprotokollet för arkivering
5. Ekonomi (Information – EN)

- Budget

- BR och RR

- Likviditetsbudget, är något förbättrad

Fortsatt ansträngd ekonomi, vi behöver fortsättningsvis vara återhållsamma gällande utgifter.

Samt tänka på hur vi kan öka våra intäkter.

Magnell är fortsatt sjukskriven (till sista februari 2025) Erik och Håkan har ansvar för ekonomin tills vidare.

Hur kan vi skapa fler intäkter till föreningen?

Diskussion

50/50 lotter genom Clubmate. 1 kronas match. Ansöka om olika bidrag från både kommunen och fonder, dock behöver vi precisera innehållet för olika aktiviteter som exp. gynnar våra ungdomar.

6. Slaget om Runn 29/11
J20 är tillfrågade som publik värdar. 50/50 lotter är fixade samt priser till detta. Robert fixat QR-koder till detta. Presenter till uppvaktning av spelare som har FIF som moderklubb: Blommor och FIF-halsduk. Publikmål: 1000 personer. Inträde 120kr/pp. Information ut i sociala medier för att ge reklam för matchen.

7. Rapport från arbetsgrupper (Information)

- Sportkommitté

(RW)

Planerat huvud ledare möte 241209 kl 18:00, styrelsen medverkar på detta möte och ger information om våra ansvarsområden för ökad insyn

- Evenemangs och marknadsgrupp

(FE)

Jobbar på med olika aktiviteter samt ökar våra sponsorer.

- Trygghetsteam

(UN)

1. Kontrakt är godkänd av styrelsen. Skrivs ut och skall presenteras samt skrivas på under ledarmötet 24-12-09.
2. Vad gör vi om inte ledarna, lagledarna (och föräldrarna) följer policyn och riktlinjerna? Kan sportkommittén handhava detta- då på vilket sätt? Frågan bordläggs till nästa möte 24-12-18.



3. Belastningsregistret måste in för alla som vistas i omklädningsrummen, cuper...
Detta får lagledarna kontrollera tills vidare, rutin skapas för detta.
4. Vi måste göra ett tillägg i riktlinjerna gällande flickor U14. Förslag presenteras skall styrelsemöte när det är framtaget.

- Ungdomskommitté (RW)
 - Bordläggs till mötet 24-12-18
- Domarsektionen (JH)
 - Bordläggs till mötet 24-12-18
- Cafeterian (NM)
 - Bordläggs till mötet 24-12-18

10. Övriga frågor

- * Information från ISAK gruppen: Fortsatt dialog sker, olika förslag diskuteras, finns inga beslut om en lösning i dagsläget.
- * Damlaget- vi önskar att driva ett juniordamslag som enligt tidigare beslut, Håkan undersöker samarbete med Leksand IF. Vi jobbar på att få en ansvarig för Dam-verksamheten. Bordläggs till mötet 24-12-18
- * information gällande lagens konton måste ut till berörda och hur dom skall hanteras under säsongen. Bordläggs till mötet 24-12-18
- * Styrelsens års hjul- Bordläggs till mötet 24-12-18
- * Kansliets års hjul- måste ses över. Bordläggs till mötet 24-12-18
- * Organisation: Bordläggs till nästa möte 24-12-18

11. Avslutande av mötet Ordförande avslutar mötet.

Håkan Alfon
Ordförande

Ulrika Norling
Sekreterare

Robert Wikblom
Justerare